
Zápis z porady obecního zastupitelstva v Kališti ze dne 30.5.2007. 

Poradu obecního zasrupitelstva zahájil v 10,00 hod.starosta. Uvítal členy OZ, jako 
ověřovatele dnešního zápisu určuje p. Krafku. Přítomni jsou všichni členové zastupitelstva. 

Místostarosta Jindřich Kučera seznamuje se zápisem z minulé porady. Připomínky 
k zápisu nejsou, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

-Došla pozvánka na seminář účetních na 8.6.2007. Zúčastní se pí. Čekalová. 
-Kraj Vysočina zaslal na obecní úřady vlajky Vysočiny vč.komentáře jako dar kraje 

Vysočina. 
-Vodafone zaslal žádost o povolení umístění rozvodné skříně elektro NN - jená se o 

přípojku pro stožár VODAFONE. Starosta napsal povolení. 
-STAROSTA Horních Dubenek žádá o vyvěšení veř.vyhlášky -jedná se o veřejnou 

zakázku budování čističky od.vod a kanalizaci v Horních Dubenkách. 
-Zdravotní ústav Jihlava zaslal výsledky rozboru pitné vody . Výsledky jsou bez 

závad, budou vyvěšeny na úřední tabuli. 
-Byla provedena oprava veřejného rozhlasu, opravu provedl p. Deyl v částce 9.020,-

Kč. 
-Došla pozvánka na valnou hromadu Mikroregion Třešťsko, zúčastní se starosta. 
-Pozemkový fond zaslal tiskopisy, kde žádá obecní úřady o upřesnění pozemků, které 

jsou v majetku PF. 
-Lesy ČR žádají o souhlas s opravami cest, které se dotýkají našeho katastru. Starosta 

souhlas napíše. 
-Starosta se pokusí do příští porady zajistit ředitelku ZŠ k podání informací o škole. 

Diskuze : Místostarosta informuje o jednáních o povolení překopu silnice a opravy 
kanalizace, dále o jednáních na pozemkovém fondu -jedná se o převody pozemků a o 
jednáních na přípravě územního plánu. 

Starosta žádá členy školské rady p.Kaláška a p Jakoubka, aby se zúčastnili porady 
školské rady, kterou se pokusí domluvit s ředitelkou ZŠ. 

Závěrem porady poděkoval starosta všem za účast a poradu ukončil. 


